
Protokół Nr 7/2007 

 

sporządzony z  wyjazdowego posiedzenia Komisji Rewizyjnej                              

Rady Gminy Wierzchlas  

które odbyło się dnia 22 maja 2007 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Wizja w terenie – problemy zgłaszane przez radnych w czasie prac komisji. 

2. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący  powitał wszystkich i przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Na początku komisja zajęła się sprawami wynikającymi z bieżącej pracy Urzędu 

Gminy  dotyczącymi wydania opinii : 

 

1. Wniosku Pana Pawła Barańskiego dotyczącego otrzymania  

odszkodowania za wypadek jakiemu uległ w dniu 17 lipca 2004 roku  

podczas ćwiczeń ratowniczych drużyn strażackich na torze przeszkód w 

Osjakowie. 

 

W temacie głos zabrał Pan Andrzej Stasiak - Inspektor BHP w Urzędzie 

Gminy Wierzchlas, który poinformował, że Wójt Gminy Wierzchlas 

uzasadniając odmowę wypłaty jednorazowego odszkodowania Gmina 

Wierzchlas dopełniła swoich obowiązków dotyczących ubezpieczenia 

drużyn pożarniczych. Kwota ubezpieczenia, którą otrzymał ubezpieczony 

jest wynikiem firmy ubezpieczeniowej, która oceniła uszczerbek na zdrowiu 

i wysokość świadczenia odszkodowawczego. 



Gmina nie miała bezpośredniego wpływu na wysokość odszkodowania . 

Poszkodowany samodzielnie dokonał wyboru rodzaju jednorazowego 

odszkodowania. W chwili obecnej obowiązujące prawo nie daje Gminie 

podstaw do drugiego odszkodowania, prawo takie przysługiwało Panu 

Barańskiemu do czasu otrzymania odszkodowania  z innego źródła. 

W tym przypadku dalsze dochodzenie do roszczeń powypadkowych może 

odbywać się na drodze sądowej z powództwa cywilnego.  

 

Komisja rewizyjna  zapoznała się z przedstawionym wnioskiem i przyjęła 

informację do wiadomości. 

 

2) wniosku  w sprawie rozbudowy sieci wodociągowej we wsi Kamion 

 

          W  temacie głos zabrała Pani Sabina Dura, która poinformowała, że zwrócił 

się do Urzędu Gminy  Pan Wojciech Łuczak,  Dariusz Mateja i Czesław 

Kaczmarczyk   o wydanie warunków podłączenia się do sieci wodociągowej we 

wsi Kamion. Ze względu na brak  możliwości wydania warunków (gdyż każda 

osoba winna być podłączona na własnej zasuwie  zgodnie z regulaminem 

uchwalonym dnia 10 marca 2006r. Uchwała Rady Gminy Wierzchlas Nr 

XXVII/203/2006 w sprawie : ustalania regulaminu dostarczania wody przez 

Gminę. W związku z tym podjęto decyzję  wybudowania sieci wodociągowej 

głównej na odcinku 150 metrów po dostarczeniu dokumentacji wraz z decyzją 

przez zainteresowanych. Koszt zadania to kwota 6.000 zł. Wykonana sieć główna 

będzie  własnością gminy i przyszłościowo będziemy posiadali możliwość wydania 

warunków przyłączenia innym zainteresowanym.  

Zwrócono się aby z działu 6050 – wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

zwiększyć o kwotę 6.000 zł z wpływów za zużytą  wodę, a pomniejszyć dział 4210 

– zakup materiałów i wyposażenia.    

 

Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną opinię dotyczącą przesunięcia środków             

w dziale wodociągi na  w/w zadanie.  

 

3) Wniosek Pana Rafała Mostowego zam. Łaszew Rządowy w sprawie kupna    

     działki nr 568 o szerokości 6 metrów i długości 116 położonej w Łaszewie   

     obok boiska sportowego. 

 

Komisja po zapoznaniu się z sytuacją na gruncie postanowiła, aby w temacie 

wypowiedzieli się  mieszkańcy Łaszewa na zebraniu wiejskim.  
 

 



Komisja  dokonała wizji w terenie :  

 

1) Wierzchlas  - komisja dokonała oględzin po byłym posterunku Policji                 

w Wierzchlesie i popiera stworzenie w tym budynku mieszkań socjalnych. 

 

2) Kraszkowice – komisja zapoznała się z lokalizacją posesji Państwa 

Kołodziejów. 

 

 

3) Toporów – wnioskuje o dalsze prace remontowe przy szkole. 

 

4) Ogroble most – wymiana w przyszłości pokładu  (jezdnej wraz                              

z chodnikami). 

 

5) Łaszew – przedłużenie rowu odwadniającego do końca drogi asfaltowej przy 

ul. Spokojnej. 

 

6) Mierzyce – przedłużenie chodnika przy przystanku na Łaszew. 

 

  

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodnicząca  

                                                                                                   Komisji Rewizyjnej 

Marta Kowalczyk                                                             

                                                                                                      Maria Smolarek 
 

 

 

 

 


